

致香港海洋公園保育基金

(傳真：2553 5840 / 電郵：opcf@oceanpark.com.hk)

[請於 2016 年 7 月 1 日前遞交]



**香港海洋公園保育基金**  
**2016 年九龍區賣旗日**  
**限量海洋保育貼紙圖書訂購 / 捐款表格**

本人欲訂購 \_\_\_\_\_ 份**限量海洋保育貼紙圖書(小冊子及貼紙)**，每份港幣\$50，收取方法如下：

A. 訂購不足港幣\$100，需到海洋公園自取 或 另外繳付港幣\$6 作為郵寄費用。

B. 訂購港幣\$100 或以上，保育基金將安排郵寄。

港幣 \$ \_\_\_\_\_ +  \$6 = 共\$ \_\_\_\_\_ ( \_\_\_\_\_ 本中文版 \_\_\_\_\_ 本英文版)

本人欲捐款港幣\$ \_\_\_\_\_ 予保育基金以示支持，而**不需要**貼紙圖書\*。

**\* 捐款港幣\$100 或以上可獲發收據作扣稅之用。**

捐款收據抬頭： \_\_\_\_\_

**聯絡資料**

姓名：

電話：

電郵：

地址：

**付款方法**

**信用卡** 請在以下信用卡戶口扣除款項

VISA  萬事達卡

持卡人姓名： \_\_\_\_\_

信用卡號碼： \_\_\_\_\_

有效日期至： \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 年

持卡人簽署： \_\_\_\_\_

交易號碼： \_\_\_\_\_

日期： \_\_\_\_\_

**劃線支票** [支票抬頭請註明「香港海洋公園保育基金」]

**直接存款** [請附上入數紙]：香港上海匯豐銀行 511-509473-001

備註：請把支票郵寄到香港仔 海洋公園 香港海洋公園保育基金辦公室

並將支票副本或入數紙副本電郵至 opcf@oceanpark.com.hk

**聯絡或查詢**

香港海洋公園保育基金

電話：3923 2534 電郵：opcf@oceanpark.com.hk

保育基金

檔案編號： \_\_\_\_\_

多謝支持！

To Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong  
(Fax : 2553 5840 / Email : opcf@oceanpark.com.hk)

*[please submit before July 1, 2016]*

**OPCFHK Kowloon Region Flag Day 2016**  
**Order of Limited Edition Education Kit / Donation Form**

<input type="checkbox"/> I would like to order _____ set(s) of <b>Limited Edition Education Kit ( booklet with stickers)</b> at HK\$50 per set. Collection / Mailing of the Kit: A. For order less than HK\$100, please collect at Ocean Park or pay a postage fee HK\$6. B. For orders of HK\$100 or above, the Kits will be sent by mail to the address provided.  HK\$ _____ + <input type="checkbox"/> \$6 = Total \$ _____ ( _____ pcs of Chinese version _____ pcs of English version)
<input type="checkbox"/> I would like to donate HK\$ _____ to support OPCFHK 2016 Flag Day <b>without</b> receiving any Education Kit*. <i><b>*Donation of HK\$100 or above are tax deductible</b></i>  Name on Donation Receipt : _____

<b>Personal Information</b>	
Name: _____	
Tel: _____	E-mail: _____
Address: _____	
<b>Payment Method</b>	
<input type="checkbox"/> <b>By credit card</b>	Please charge the credit card account below <input type="checkbox"/> VISA <input type="checkbox"/> MasterCard  Cardholder's Name: _____ Card Number: _____ Expiry date: _____ Month _____ Year  Cardholder's signature: _____
<div style="border: 1px solid black; padding: 5px; float: right; width: fit-content;">           Transaction Ref.: _____            Date : _____         </div>	
<input type="checkbox"/> <b>By (crossed) cheque</b> (payee "Ocean Park Conservation Foundation, Hong Kong")	
<input type="checkbox"/> <b>Direct deposit</b> (please attach deposit slip): HSBC Account No. 511-509473-001	
Remarks: Please send the cheque by post to "OPCFHK Office, Ocean Park, Aberdeen" and email a copy of the cheque or deposit slip to: opcf@oceanpark.com.hk	
<b>Contact or Inquiry</b>	
OPCFHK Tel: 3923 2534 Email: opcf@oceanpark.com.hk	OPCFHK Reference No.: _____

Thank you for your support!